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Protokoll fört vid årsmöte hos 
Intresseföreningen Blomstergården Liseberg  

2023-03-23 
 
 

104 medlemmar deltog i mötet. 
 
 
§   1 Mötet öppnas 
Jan Kallander hälsade samtliga välkomna till Intresseföreningens årsmöte. Förklarade mötet öppnat. 
 
§   2 Parentation över avlidna medlemmar under 2022 
Jan tände ett ljus och bad oss alla att resa oss upp och en tyst minut hölls för de 15 medlemmarna 
som avlidit under 2022.   
 
§   3 Val av ordförande och sekreterare för mötet 
Ordförande bad om förslag på ordförande och sekreterare för årsmötet. Föreslogs Jan Kallander till 
ordförande och Yvonne Kilman till sekreterare.  
 
Beslut:  
Årsmötet beslutade att välja Jan Kallander till årsmötets ordförande och Yvonne Kilman till 
årsmötets sekreterare. 
 
Ordförande bad om förslag på två justeringspersoner, tillika rösträknare för årsmötet. 
Föreslogs Roland Bengtsson och Inger Ek för detta. 
 
Beslut: 
Årsmötet beslutade att Roland Bengtsson och Inger Ek blir justeringspersoner och rösträknare för 
årsmötet. 
 
§   4 Prövning av om årsmötet blivit kallat i behörig ordning 
Kallelse sattes upp på anslagstavlorna 23-03-09 och lades samtidigt ut på hemsidan. Dessutom 
informerades om årsmötet i IBL bladet för mars 2023. Ordförande frågade årsmötet om de anser att 
årsmötet blivit kallat till i behörig ordning. 
 
Årsmötet ansåg att så skett. 
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§   5 Godkännande av dagordningen 
Ordförande frågade om årsmötet kan godkänna dagordningen. 
 
Dagordningen fastställdes. 
 
§   6 Framläggande av årsredovisningen och revisionsberättelsen 
Information från ordförande 

- Genomgång av verksamhetsberättelsen. 
- Jonny informerade lite om övriga förtroendeuppdrag. 
- Jan redogjorde för balans- och resultatrapporten och redovisade underskottet på 19843:80 

kronor. 
Subventionerna togs bort under 2022. 
Anne Bergström informerade om att budgeten som var lagd överskreds p g a ett antal 
nyanskaffningar, nya tält, pallkragar m m. 
Intresseföreningens ekonomi är god. 2022 visar ett underskott på 1984:80 kronor som vi 
föreslår överförs i ny räkning. 

- I balansräkningen finns en post -ändamålsbestämda medel som är en förhandlingsersättning 
som togs in från hyresgästerna 2016 och som avsattes för att kunna anlita extern hjälp vid 
hyresförhandlingarna.  

- Styrelsen strävar efter en ekonomi i balans. 
 

- Marie läser upp revisionsberättelsen. 
 
§   7 Beslut om  

a) fastställande av resultat- och balansräkning  
b) disposition beträffande föreningens resultat enligt den fastställda 

balansräkningen 
c) ansvarsfrihet för styrelsen 

Jan ställer frågan om mötet kan godkänna överföring av underskottet 19843:80 kronor i ny räkning 
enligt styrelsens förslag. 
 
Årsmötet beslutade  

- godkänna resultat- och balansräkningen  
- godkänna överföring av föreningens underskott på 19843:80 kronor 

 i ny räkning enligt styrelsens förslag 
- enhälligt bevilja ansvarsfrihet för styrelsen avseende 2022. 

 
Ordförande konstaterade att årsmötet, genom att bevilja styrelsen ansvarsfrihet, även beslutat 
godkänna verksamhetsberättelsen med resultat- och balansräkning. 
 
§   8 Fastställande av ersättningar 
Jan erinrar om att inga arvoden utgått till styrelsen under 2022. Däremot har styrelsen 
haft 5000 kr att fritt förfoga över. 
 
Årsmötet beslutade godkänna att tilldela styrelsen 5.000:- att fritt disponera 2023. 
 
§ 9 Val av styrelseledamöter, husombud och hyresförhandlingsdelegation 
 
Valberedningens föredragande Rolf Lindqvist får ordet och redovisar valberedningens förslag.  
Efter förslaget lämnas ordet till Jan för en presentation. 
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Valberedningen föreslår årsmötet att välja 
 
 Styrelseordförande för 2 år 
 Jan Kallander, ett år kvar 
 
 Styrelseledamöter för 2 år 
 Yvonne Kilman, omval 
 Anne Bergström, ett år kvar 
 Stefan Löfquist, ett år kvar 
 Jonny Svensson, ett år kvar 
 Gunilla Anegren, omval 
 Christel Carlborg, omval 
 
 Styrelsesuppleanter för 1 år 
 Johnny Garnell, nyval 
 Lilian Silverduk, nyval 
 
 Husombud för 1 år 
 Enligt bilagd förteckning  
 
 Hyresförhandlare för 1 år 
 Jan Kallander, omval                  (sammankallande) 
 Jonny Svensson, omval 
  
Beslut: 
Årsmötet beslutade välja enligt Valberedningens förslag. 
 
§ 10 Val av revisor och revisorsuppleant  
 
 Revisor för 2 år 
 Marie Wihlborg, ett år kvar 
 Birgitta Öhlander, nyval 
 
 Revisorsuppleant för 1 år 
 Laila Hedin, omval 
 
Beslut: 
Årsmötet beslutade välja enligt Valberedningens förslag.  
 
§ 11 Val av valberedning varav en sammankallande för ett år. 
 Inger Ek, omval (sammankallande) 
 Rolf Lindqvist, omval 
 
Årsmötet beslutade enligt förslag. 
 
§ 12 Fastställande av medlemsavgift 

Årsmötet 2022 beslutade medlemsavgiften för 2022 och även 2023 till 150 kronor.  
 

 
§ 13 Ärenden som av årsmötet hänskjutits till årsmötet 
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Vi har inga förslag från styrelsen. Vi lämnar punkten. 
 
§ 14 Motioner från medlemmar 
Tre motioner har inlämnats till årsmötet. 
Motion 1, affischerna till kulverten. 
Styrelsen föreslår att motionen ska anses besvarad. 
 
Motion 2, hjärtstartarna 
Styrelsen föreslår att motionen ska anses besvarad. 
 
Motion 3, svårt att hitta rätt adress 
Styrelsen föreslår avslag på motionen. Ingen fråga för IBL. 
Beslut: 
Årsmötet beslutade enligt styrelsens förslag 
 
§ 15 Övriga frågor 
Ingrid Lundberg efterlyser en obligatorisk ventilationskontroll vart tredje år (OVK). 
Jan och Jonny tar upp frågan med Lisa. 
Irene Lindgren Rosén i A78 berättade att hon väntade på ambulans för makens räkning och att 
blåljuspersonalen inte kunde komma in i porten. Personalen har ingen kod. Hon har vidtalat Kent och 
det ska vara på gång med kod, enligt honom. 
Jan och Jonny tar även upp detta med Lisa. 
Maud Mossberg tog upp frågan ang fasaden utanför butiken som verkligen behöver åtgärdas. 
Både Lisa och Göran Kvarnström är medvetna om detta. 
Ytterligare en punkt för Jan och Jonny att ta upp med Lisa. 
Irene Lindgren Rosén ville att de även skulle ta upp värmefrågan med Lisa. Kallt i många lägenheter 
och radiatorer som inte fungerar. 
Vi måste bli bättre på att handla i vår lilla affär, går dåligt för dem just nu! 
Lite allmän information: 
Stefan informerade lite om vår hemsida och att han försöker ha den så aktuell som möjligt.  
En nyhet är att vi ska kunna köpa/sälja/byta genom vår hemsida.  
Under kommande månad skickar Stefan ut ett lösenord som vi då får använda oss av. 
Stefan kommer att lägga in det som vi önskar få sålt eller önskar köpa. 
Stefan har IT-info på tisdagar i 39:an där man kan få svar på frågor rörande telefoni och 
datoranvändande. 
Jan informerade om att vi i styrelsen försöker minska vår pappersanvändning och sätter upp info 
enbart på våra anslagstavlor hädanefter. 
Pakethantering från PostNord är på gång, vi kommer att få boxar uppställda utanför vår närbutik, 
där man hämtar ut paketen genom en engångskod. 
En hjärtstartare finns redan på plats utanför restaurangen. 
Alla har behörighet att komma in där dygnet runt. 
Att tänka på om ngn behöver hjälp: 
1. Ring 112 
2. Påbörja hjärt-lungräddning 
3. Hämta hjärtstartare 
  
§ 16 Avtackning av avgående ledamöter 
Roland Bengtsson som verkat i föreningen under en 10-års period då han bl a varit hyresförhandlare 
och varit ordförande i tre omgångar avtackades med en blomma. Även Agneta avtackades med en 
blomma för att hon ”lånat” ut honom. 
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Hans Björnör skulle också avtackas med en blomma men var ej närvarande på mötet. 
 
§ 18 Mötet avslutas 
Jan tackar de närvarande för visat intresse och avslutar därmed mötet. 
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
Yvonne Kilman 
 
Justeras 
 
 
 
Jan Kallander  Roland Bengtsson  Inger Ek 


